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Hilversum, 9 mei 2022. 

 

Geacht college en raad van Hilversum, 

Met deze brief doen wij, Ondernemersvereniging Hilversum Zuid West een beroep op het  college en 

raad om een concrete stap te zetten tot serieuze samenwerking. 

In de afgelopen 4 jaar heeft de ondernemersvereniging veel tijd geïnvesteerd om een professionele en 

volwaardige vertegenwoordiger te worden van de ondernemers in Hilversum Zuidwest. Er is en wordt 

voortdurend gewerkt aan een organisatie die in staat is de uitdagingen van deze tijd aan te kunnen. 

Met veel ambitie worden plannen ontwikkeld om het vestigingsklimaat te versterken en doelgerichte 

activiteiten te ontplooien om dat te bereiken. Er is geïnvesteerd in een actief bestuur en in een 

professionele parkmanagementorganisatie. Er zijn meerdere commissies actief die concrete projecten 

ontwikkelen op belangrijke thema’s. De ondernemersvereniging zoekt en houdt intensief contact met 

leden, niet-leden en de stakeholders en speelt een belangrijke rol bij het versterken van de 

organisatiegraad en het mobiliseren van de ondernemerskracht om collectieve doelstellingen te 

verwezenlijken. 

Onderwerpen als duurzaamheid (klimaatadaptatie, energietransitie, circulariteit en biodiversiteit) en 

werk-en-inkomen (arbeidsmobiliteit, participatie, inclusiviteit), maar ook de klassiekere thema’s in de 

openbare ruimte (schoon, heel en veilig) worden serieus opgepakt. Enerzijds door concrete actie te 

nemen met een hands-on ondernemersmentaliteit en anderzijds door het ontwikkelen van een 

middellange of langetermijnvisie en doelgerichte plannen voor de complexere vraagstukken. 

Gemeente en ondernemersvereniging kunnen elkaar goed versterken. Enkele voorbeelden: 

- Voor duurzaamheid zijn de laatste 2 jaar specifieke projectplannen ontwikkeld en fondsen 

geworven. Daarvan zijn externe projectleiders ingehuurd door OVHZW. In Hilversum Zuidwest met 

zijn vele spelers moeten die van elkaar goed weten wat er gebeurt. De regierol voor Hilversum 

Zuidwest is niet door de gemeente ingevuld, maar door OVHZW. Dat betekent dat de kosten 

daarvoor bij OVHZW liggen. Dankzij subsidie van de gemeente aangevuld met provinciale 

subsidies hadden we daarvoor een budget van €50K per jaar. Onvoldoende om alle plannen uit te 

voeren, maar goed ingezet waardoor ondernemers ook zelf investeren in verduurzaming. Ook 

andere initiatieven van de gemeente, zoals de Greendealcoach en Zonwinst hebben betere 

resultaten kunnen behalen omdat in Hilversum Zuidwest gebiedsregie gevoerd wordt. 

- Voor stimulerend toezicht heeft OVHZW de gemeente uitgenodigd aan de kennisdeling met de 

regio IJmond. OVHZW heeft voor haar uren €12,5K financiering gevonden bij de MRA. De 

gemeente heeft €200-400K budget voor 2 jaar, maar waarvoor dat ingezet wordt, is niet duidelijk. 

In het benaderen van ondernemers zouden we samen optrekken, maar OVHZW weet niet met 



 
 
 
 

 

welke bedrijven in Zuidwest de gemeente gecommuniceerd heeft en vragen daarover worden 

afgewezen. De kennisdeling met IJmond levert wel heel concrete inzichten op. 

- Op het gebied van werk en inkomen zijn verschillende initiatieven door OVHZW genomen, voor 

het opzetten van een vacaturebank en voor samenwerking met bijvoorbeeld WSP en TominGroep. 

OVHZW als krachtige, organiserende partner in het veld kan concrete resultaten bereiken met een 

hogere output voor alle betrokkenen. 

- Voor camerabeveiliging heeft OVHZW stappen gezet om met een DPIA aan te tonen dat wordt 

voldaan aan wet- en regelgeving. Inzet van camera’s zou een gemeenschappelijk doel moeten zijn. 

OVHZW stelt echter vast dat de gemeente graag gebruik maakt van de camerabeelden, maar 

weinig actie heeft genomen om te zorgen dat de camera’s kunnen blijven bijdragen aan de 

openbare orde en veiligheid. 

- Begin dit jaar is door de ondernemersvereniging gevraagd om betrokken te worden bij de 

gebiedsagenda. Er zijn ideeën aangedragen om het proces te versterken en draagvlak te creëren. 

Er is gevraagd een gezamenlijke werkgroep op te starten en er zijn procesgelden gevraagd om een 

professionele bijdrage te kunnen leveren aan de gebiedsagenda. Daar is niet op gereageerd. 

De gemeente lijkt afwachtend, afstandelijk, niet betrokken, niet pro-actief. Niet komen opdagen bij 

een KVO-overleg, niet of te laat overleggen over bijvoorbeeld stimulerend toezicht. Geen afspraken 

kunnen of willen maken over samenwerken aan een gebiedsagenda. Maar als er onvoldoende 

middelen zijn, kan ook OVHZW niet leveren. Voor een goede samenwerking gaat het erom afspraken 

te kunnen maken over tijd, aandacht en geld. Middelen hoeven niet alleen van de gemeente komen, 

maar dan moeten gemeente en OVHZW wel samen optrekken om voor het ontwikkelen en realiseren 

van gemeenschappelijke plannen beschikbare fondsen bij provincie of rijk aan te spreken.  

Er wordt door OVHZW een professionaliseringsslag gemaakt. De rol en het karakter van het werk 

verandert van vrijwilligerswerk (af en toe een uurtje voor de goede zaak) naar professioneel plannen 

maken, aanbesteden, (doen) uitvoeren, monitoren en beheren. Daarin verschilt het werk van een 

ondernemersvereniging niet van het werk van het ambtelijke apparaat met zijn externe adviseurs. 

De ondernemersvereniging staat voor het algemeen belang en heeft een eigen, onafhankelijke positie 

in het veld en daar kan de gemeente beter gebruik van maken dan het nu doet.  

Wij maken graag een mooie start met de nieuwe coalitie om te komen tot een heldere en duidelijke 

samenwerking waar wij tijdig worden meegenomen in processen en het bestemmen van budgetten. 

Wij zien ernaar uit u te begroeten. 
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